



November 10, 2022

Did you know? The ban on the manufacture and import of certain single-use plastic items begins in December 2022

Hello,

You are receiving this email because Environment and Climate Change Canada has identified your organization as a potential manufacturer or importer of single-use plastic (SUP) items targeted by the *Single-use Plastics Prohibition Regulations*.

On **December 20, 2022**, the **manufacture** and **import** for sale in Canada of these SUP items, as defined in the Regulations, will be banned:



- Note:
- Manufacture and import of SUP flexible straws will continue to be allowed to ensure accessibility.
 - Manufacture and import of SUP ring carriers for sale in Canada will be banned starting June 20, 2023.

By reducing plastic pollution, the [Single-use Plastics Prohibition Regulations](#) will reduce harm to wildlife and their habitats and increase Canadians' enjoyment of nature.



Attachments

1. [Fact sheet on the Regulations](#): summary of the regulated SUP items and the timeline for their prohibitions;
2. [Fact sheet on straws](#): exceptions for SUP flexible straws to ensure accessibility.



For more information

Visit Environment and Climate Change Canada's SUP ban [website](#) or consult these documents:

- [Technical Guidelines](#): provides details about the requirements of the Regulations;
- [Guidance for Selecting Alternatives](#): helps businesses transition away from prohibited SUP items.

Business Information Form

We kindly ask you to complete the online [form](#) if you would like to **receive updates on the Regulations**. If you do not or will not be manufacturing, importing or selling these SUP items, you can also use this form to request to be removed from our distribution list.

Sincerely,
Plastics Regulatory Affairs Division
Environment and Climate Change Canada / Government of Canada
PlastiquesUU-SUPlastics@ec.gc.ca



10 Novembre 2022

Le saviez-vous? L'interdiction de fabrication et d'importation de certains articles en plastique à usage unique débute en décembre 2022

Bonjour,

Vous recevez ce courriel parce qu'Environnement et Changement climatique Canada a identifié votre organisation comme un fabricant ou un importateur potentiel d'articles en plastique à usage unique (PUU) visés par le *Règlement interdisant les plastiques à usage unique*.

Le **20 décembre 2022**, la **fabrication** et l'**importation** pour la vente au Canada de ces articles en PUU, comme défini dans le Règlement, seront interdites :



- Note:
- La fabrication et l'importation de pailles flexibles en PUU continueront d'être autorisées pour garantir l'accessibilité.
 - La fabrication et l'importation d'anneaux pour emballage de boissons en PUU destinés à la vente au Canada seront interdites à compter du 20 juin 2023.

En réduisant la pollution plastique, le [Règlement interdisant les plastiques à usage unique](#) réduira les dommages causés à la faune et à ses habitats et augmentera la qualité de la nature pour les Canadiens.

Pièces jointes

1. [Fiche d'information sur le Règlement](#) : résumé des articles en PUU réglementés et les dates d'entrée en vigueur de leurs interdictions;
2. [Fiche d'information sur les pailles](#) : exceptions pour les pailles flexibles en PUU pour garantir l'accessibilité.

Pour plus d'informations

Visitez le [site Web](#) d'Environnement et Changement climatique Canada sur les interdictions sur les PUU ou consultez ces documents :

- [Lignes directrices techniques](#) : fournit des détails sur les exigences du Règlement;

- [Guide pour la sélection d'alternatives](#) : aide les entreprises à délaisser les articles en PUU interdits.

Formulaire d'information sur votre entreprise

Nous vous invitons à remplir le formulaire [en ligne](#) si vous souhaitez **recevoir des mises à jour sur le Règlement**. Si vous ne fabriquez pas, n'importez pas ou ne vendez pas ces articles PUU, et vous ne le ferez pas dans le futur, vous pouvez également utiliser ce formulaire pour demander à être retiré de notre liste de distribution.

Cordialement,
Division des affaires réglementaires des plastiques
Environnement et Changement climatique Canada / Gouvernement du Canada
PlastiquesUU-SUPlastics@ec.gc.ca